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Ole Lund Sørensen

Fra: Ole Lund Sørensen
Sendt: 23. januar 2020 10:33
Til: Ole Lund Sørensen
Emne: Udvikling af Torve m.m. i Slagelse Kommune

Fra: Per Birkegaard Madsen [mailto:per@slagelseerhvervscenter.dk]  
Sendt: 22. januar 2020 16:07 
Til: Ole Lund Sørensen <olels@slagelse.dk> 
Cc: Torben Kjerulff <torben@kjerulff.dk>; Jacob A. G. Stryhn <jas@agreement.dk>; Pia Kimer Jacobsen 
<pkj@spks.dk>; Rasmus Lindvig <rasmus@slagelseerhvervscenter.dk>; Flemming Kortsen <flkor@slagelse.dk> 
Emne: Udvikling af Torve m.m. i Slagelse Kommune 
 
Kære Ole 
 
Vi har nu en samlet tilbagemelding plus separate synspunkter, som dels vedhæftes og dels fremgår nedenfor: 
 
Helt overordnet gøres følgende gældende: 
 

‐ Der er accept fra alle 3 erhvervsforeninger til det administrative oplæg til fordeling af de 8 mio. kr. i 2020 og 
2021, dog med enkelt tillægs‐justering i Korsør 

‐ At erhvervsforeningerne gerne så et større beløb i såvel 2020 som 2021, idet pengene ikke dækker de 
forventede tiltag i byerne jfr. også tidligere fremsendte projekter 

‐ At der foreslås udarbejdet en masterplan for hver af de 3 byer omkring byudvikling – projekter, tiltag m.m. 
med tidsmæssig angivelse samt tilhørende økonomi 

‐ At erhvervsforeningerne opfordrer til et tættere samarbejde mellem de respektive erhvervsforeninger og 
den byplanarkitekt i Kommunen, som har en faglig og geografisk viden om den respektive by. Dette bygger 
ikke mindst på den meget positive oplevelse vi havde med Ole Lund Sørensen i den forgangne uge omkring 
udviklingsplanen for Slagelse. 

 
Særskilte synspunkter: 
 
Korsør Erhvervsforening:  Se vedhæftet dokument 
 
 
Business Slagelse. Indsættes her: 

 
”Kære Per 
Business Slagelse godkender Forslaget fra Administrationens 8 mill.  til byudvikling 2020‐2021 , og håber på flere 
midler i de kommende års budgetter samt udarbejdelse af en Masterplan 2020‐2030 
Vedhæftet Business Slagelse Focus‐ / Prioriteringspunkter 2020 – 2030  
 

God dag 
Med Venlig Hilsen / Kind Regards 
Torben Kjerulff 
        Direktør” 
 

Skælskør Erhvervsforening. Indsættes her: 
 

” Kære alle 
 
Jeg har følgende kommentarer til en godkendelse: 
 
Vi accepterer administrationens oplæg med følgende kommentarer: 
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 Der skal arbejdes målrettet for, at der tilføres flere midler til målrettede projekter i forbindelse med 

budgetforhandlingerne 2021. Det er en nødvendighed, at der afsættes ressourcer, både økonomisk og 
administrativt, til udvikling af Skælskørs bymidte, såfremt man fortsat ønsker, at Skælskør skal være en 
levende by i udvikling.  

 At der i tæt samarbejde med Slagelse Kommunes administration gennemføres en borgerinddragende proces 
inden sommerferien 2020. Måler er, at vi kan identificere projekter, tiltag m.v., som kan danne grundlag for 
budgetforhandlingerne 2021. Dette skal således danne grundlag for revidering af masterplanen. 

 
Håber på en god løsning til glæde for os alle 3! 
 
Venlig hilsen  

 

Pia Kimer Jacobsen 

Filialdirektør 

Skælskør” 

--- 

 
Med venlig hilsen 
Per B. Madsen 
Erhvervschef 

 
 
     
Mobil: 28 80 14 71 
per@slagelseerhvervscenter.dk 
www.slagelseerhvervscenter.dk 
 
Slagelse Erhvervscenter A/S 
Sdr. Stationsvej 26, 1 
4200 Slagelse 
 
LinkedIn | Nyhedsbrev | Facebook 
 


